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S-E-S-J-A.-

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 24.03.2020r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W zwią;l:ku z pytafliem jedne§o z mieszkańców , Illroszę o odpowiedź . 

1. Obserwując roboty w kozielskim parku, zauwazyłem, iż wykonanie śClezek różni Się 
od założeń jakie były w Pro~ramie FunkCJonalno-Użytkowym . Z czego one wynikają? 

2. Wobec różnic pomiędzy założeniami na etapie przetargu, a rzeczywistym 
wykonaniem, np. w ileścl kostek granitewycli, braku obrzezy itd. , proszę 
o przedstawienie kosztorysu robót niewykonanych/zamiennych, które powinny dawać 
duże oszczędności dla gmifly. 
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Dominik Szustakiewicz 


